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Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 
dňa 15.3. 2018 

Prítomní: PhDr. Jana Cibereová, MUDr. Benjamín Bančej, Mgr. Ján Eštok, PaedDr. Martin 
Molnár, Milan Hvižďák, RNDr. Lýdia  Sidivárová, Mgr. Ján Várady,  
Prizvaní:  Ing. Tímea Bodnárová, Ing. Iveta Palečková, PhDr. Milada Tomková, Mgr. Eva 
Raffayová 
 
Program:  
 

1. Informatívna správa o činnosti Zemplínskeho osvetového strediska v roku 2017 
a ciele pre rok 2018 

2. Vyhodnotenie rozpočtu Mestského kultúrneho strediska Michalovce za rok 2017 
3. Prerokovanie návrhov na rozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu Mesta – 

nenávratné dotácie za oblasť kultúry a cirkví. 
4. Rôzne 

 
 

Zasadnutie komisie otvorila a viedla PhDr. Jana Cibereová. Z neúčasti na komisii sa 
ospravedlnila PhDr. Zlatuša Popaďáková. 

R o k o v a n i e 

1. Informatívna správa o činnosti Zemplínskeho osvetového strediska v roku 2017 
a ciele pre rok 2018 

 

PhDr. Anna Mondoková /zastupovala riaditeľku ZOS – Mgr. Evu Raffayovú/: 

- informovala, že v správe sa nachádza prehľadná tabuľka o získaných projektoch 
z Fondu na podporu umenia, je v nej tiež rozdelená činnosť po jednotlivých útvaroch,  
projekty neformálneho vzdelávania, napĺňanie národných stratégií v boji proti 
drogám, proti extrémizmu.  

Hlasovanie: Komisia kultúry berie na vedomie informatívnu správu o činnosti Zemplínskeho 
osvetového strediska v roku 2017 a ciele pre rok 2018 

 
2. Vyhodnotenie rozpočtu Mestského kultúrneho strediska Michalovce za rok 2017 

 
PhDr. Milada Tomková: 

- v roku 2017 mestské kultúrne stredisko svoju činnosť zabezpečovalo podľa 
schváleného rozpočtu a je v kladnom hospodárskom výsledku 
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Hlasovanie: Komisia kultúry berie na vedomie vyhodnotenie rozpočtu Mestského 
kultúrneho strediska Michalovce za rok 2017 

 
3. Prerokovanie návrhov na rozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu Mesta - 

nenávratné dotácie za oblasť kultúry a cirkví.  

Členovia komisie pristúpili k posudzovaniu jednotlivých žiadostí a navrhli rozdelenie 
finančných prostriedkov. (návrh v priloženej tabuľke) 

Hlasovanie: Komisia kultúry schválila návrh prerozdelenia finančných prostriedkov. 

4. Rôzne.        

Ing. Iveta Palečková: 
- predniesla členom komisie požiadavku, ktorú dostal pán primátor od Mesta Kavarna. 

Či by nevedeli navrhnúť folklórnu skupinu, ktorá by mala vystupovať na Dňoch 
slovanskej kultúry v Kavarne v Bulharsku v dňoch 17. 6. – 2.7. 2018, s tým, že oni 
hradia ubytovanie a stravu. 

 
Ako nezávislé podnety komisia navrhla: FS Svojina, FS Jurošík,   
 
 
 
PhDr. Jana Cibereová ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za aktívnu účasť. Zároveň 
informovala členov o ďalšom zasadnutí komisie kultúry, ktoré sa uskutoční 12. apríla. 
 
 
 
PhDr. Jana Cibereová, v. r. 
predsedníčka komisie    
                                                                                

 

Zapísala: Mgr. Mária Stričková 


